

Verksamhetsträff fotboll 30/9 -20

Närvarande: Maria H (styrelsen), Tauve (Styrelsen), Nils (Kansliet), Fredrik Ö (P0203/A-lag), Johan V (P07), Helena (P08/F12), Christian V (P08/F10), Susanne Ö (P09, F11), Olov L (F09), Maria D (F09/F11), Roger S (P10), Emma (Mix14)

Information:

- Föreningen BSK efterlyser tips på personer intresserade av att vara med i styrelsen och/eller Kraftloppsgruppen. Nuvarande ordförande Christoffer Wadén har också beslutat att lämna sin post. Vi ombeds kontakta kansliet eller någon i styrelsen och vi är intresserade eller känner till tänkbara kandidater för styrelsen.
- Ett årsmöte planeras till hösten. Där presenteras resultat från föregående år och alla får en inblick i vad som är på gång i föreningen. En ny styrelse tillsätts. Kom och var med på mötet!
- Gymmet är äntligen tomt. Lokalen ska i framtiden bli vaktmästeri.
- Nya dörrar och duschutrymmen i föreningshuset är färdigställda.
- Föreningens leverantörsavtal med Team Sportia går ut vid årsskiftet. Tauve och Nils kommer att jobba med ett nytt avtal hos någon leverantör.
- Ekonomin ser ut att följa budget och förväntas landa på ett +/- 0 vid årsskiftet.
- Nils på kansliet fortsätter vara korttidspermitterad året ut. Han jobbar 60%.
- Gymnastiken kommer att sälja bingoletter inför uppsittarkväll. Vill någon annan sälja /och eller köpa lotter för att inbringa pengar till föreningen kan man kontakta Nils på kansliet.

Utvärdering av året enligt föreningens mål och förslag på förbättringar:

Anläggning:

- Vi tycker att planerna och anläggningen har varit bra överlag.
 - *Nils fortsätter att meddela tränarna via ledarsidan på laget.se vid dåliga förhållanden (t.ex. kraftigt regn) och meddelar att planerna ej ska spelas på.*
 - *Vi tränare ansvarar under träningarna för att variera områden vi tränar på så att vi inte sliter för hårt på t.ex. målområden på matchplaner.*
 - *Vi behöver lite nya nät och hjul till några mål. Samt en fotbollspump*

- **Medlemskap:**

Det har fungerat bra i det stora hela, vi efterlyser dock större engagemang hos föräldrar till deltagande barn.

- *Vi funderade på att vi vid funktionärsuppgifter och städdagar ska rikta in oss på att även barnen ska delta. Syftet är att få föräldrarna mer engagerade och att även bidra till barnens föreningsengagemang för framtiden.*

- **Ekonomi:**

Ekonomin följer budget efter den extraförsäljning lagen haft. Vi tycker att det är ok att föreningen behåller pengarna för extraförsäljningen tills vidare. Vi tyckte också att verksamheten fotboll kan sälja produkter från Svensk Cater under nästa vår. Vi vill sälja tidigt på säsongen och gärna utöka/förändra utbudet. Deltagaravgifter/medlemsavgifter är ok. Vi tycker att det är smidigt att domarkostnader betalas av föreningen istället för laget.

- *Förslag på förändrat utbud vid försäljningen: Fler vegetariska alternativ, Briketter istället för kol, Parfymfria alternativ på t.ex. tvättmedel, kebab.*
- *Förslag på aktiviteter till föreningen t.ex. "Broarna runt", Gåbingo.*

- **Information**

Informationskanalen laget.se tycker vi fungerar bra. Vi tycker inte att det finns några akuta förbättringsförslag för tillfället.

Diskussion angående Fotbollsverksamheten:

- **Verksamhetens mål: Lag i alla åldrar från Boll & Lek till Seniorer för både flickor och pojkar**

Vi uppfyller inte målen än och upplever att vi under de senaste åren, i likhet med andra lag i omgivningen, har svårt att behålla spelare upp i tonåren.

Förslag på aktiviteter för att få fler att idrotta längre:

- *Samarbeten mellan lag för att lyfta och stärka spelare och ledare. Vi efterlyser ett uttalat fokus från föreningen att samarbeta mellan lagen. Samarbeten kan t.ex. ske genom:*
- *Tränare tittar och/eller deltar på varandras träningar, utbyter tips och trix.*
- *Låta de äldre vara förebilder för de yngre. Yngre spelare kan t.ex. vara bollkallar på A-lagsmatcher. Eller som F07/08:s aktivitet under hösten där spelarna i laget har agerat "tränare" åt F11 under någon träning.*
- *Locker Room Talk – eller liknande återkommande aktiviteter som kan bidra till att stärka gruppgemenskap i lagen.*

- **Domarutbildningar**

Vi har ett flertal yngre spelare som vi vet är intresserade av domarutbildning. Vi tycker så klart att det är roligt och uppmuntrar detta. Vi behöver kanske ha tydligare riktlinjer kring vilka domare som är lämpliga på vilka nivåer. Ett tips för de yngre domarna är ju att låta de öva, genom att döma träningsmatcher eller spel för andra lag under träningar innan de dömer riktiga matcher.

- **Verksamhetsbeskrivning/Introduktion /Information/Mentorskap till nya ledare i föreningen**

Vi behöver se över vår verksamhetsbeskrivning så att i får tydligare riktlinjer för vad som förväntas av en ledare. Vi behöver också riktlinjer kring hur vi tränar och agerar på matcher i föreningen. Alla nya lag och ledare bör få en introduktion kring verksamheten/föreningens mål

- **Material & Inventering**

Vi låter några önskemål stå kvar från tidigare år och fyller på med några nya.

- 2 st 9-mannamål
- 3 st nät 7-mannamål
- Ett gäng hjul till målen
- Nya västar, platta koner
- Elektrisk fotbollspump (låses fast på fotbollsvindan)
- Övrigt, t.ex nya bollar och matchställ enligt tidigare budget.

Inventering av lagens utrustning kommer att ske under v.43-v.44. All utrustning (matchtröjor, målvaktströjor, bollar, västar, koner mm,) ska då finnas i lagens tilldelade skåp på fotbollsvindan. Öppna ev. hänglås. Senast den 18/10 ska materialet vara på plats. Nils skickar ut infon till alla ledare på laget-sidan.

Vissa lag kan behöva enstaka matchställ, då ungdomarna växer olika snabbt. Några lag behöver helt nya matchställ.

För info så har verksamheten köpt in 4 st pop-up tält för utlåning vid t.ex. matcher och cuper.

- **Träningsstider**

Vi behöver se över vår fördelning av träningsstider. Vad ska vi ha för utgångspunkter: Ska de äldsta lagen få välja de tider de vill först och sedan får det gå ner i åldrarna så långt tiderna räcker? Ska endast äldre lag få tider i hallar/tält? I så fall var går gränsen? Andra förslag?

Det finns möjlighet att önska tider i tält/bollhall i höst. Kontakta Nils vid intresse.

Punkter att lyfta på ledarträff i Februari:

- Samarbeten mellan lag – en arbetsgrupp för att jobba med detta?
- Domare/domarutbildning – en arbetsgrupp för att jobba med detta?
- Utveckling av verksamhetsbeskrivningen - en arbetsgrupp för att jobba med detta?
- Materialinköp/Förrådsansvar - en arbetsgrupp för att jobba med detta? (Maria och Olov inventerar v.43-44)
- Introduktion till nya lag – Boll & Lek (Olov & Maria?)
- Fördelning av träningstider – hur fördelar vi?
- Behöver vi en kontaktperson mot styrelsen?
- Hur kan lagen engageras att hjälpa till med skötsel av planer och anläggning?
- Inventering av vilka ledarutbildningar som ledare har gått.